
 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U Belom Manastiru, 10.12.2015 

Ur.broj: 221-12-2015 

  

 

POZIV 

 

 N.p Članovima Skupštine TZ Baranje 

 

 

Poštovani, 

 

Pozivamo Vas na: 

 

 

4. Sastanak Skupštine TZ Baranje, 18.12.2015 u 13,00 sati u  prostorijama Velike 

vijećnice u Belom Manastiru 

 

Za skupštinu predlažem slijedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Vijeća TZ Baranje 

2. Usvajanje plana rada i financijskog plana za 2016 godinu 

3. Razno 

 

Nakon radnog dijela održati će se prigodan Božićni domjenak. 

 

Sa štovanjem,         

Predsjednik TZ Baranje 

 

         Ivan Doboš 
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TURISTIČKA ZAJEDNICA BARANJE  

IMRE NAGYA  2 

31 300 BELI MANASTIR  

TEL/FAX :031/ 702 080  

        

    

      

 

Z A P I S N I K  

 

sa 4. Skupštine TZ Baranje, održane u petak  18.12.2015. u 13,00 sati u prostorijama 

Ljepotice P+8, Imre Nagya 2 u Belom Manastiru 
 

 

                                                                    2. 

 

Gradonačenik Ivan Doboš u svojstvu predsjednika Turističke zajednice pozdravlja sve 

nazočne.  

Nazočni članovi Skupštine TZ Baranje: 

1. Gradonačelnik Ivan Doboš – predsjednik TZ Baranje  

2.  Đenđi Burjan – Belje d.d. 

3. Nada Piljić – OPG Nada Piljić  

4. Marina Vuko-Abičić –  Hotel Patria 

5. Darko Umolac – Ina d.d. 

6. Vladimir Škrobo – Marko, obrt za ugostiteljstvo 

7. Vesna Brnović – Fermopromet d.o.o. 

8. Ljudevit Kolar – OPG Kolar 
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9. Verica Ranogajec – Konzum 

10. Ivan Majsen – Agria d.o.o. 

11. Janoš Seleši – Agria d.o.o. 

12. Lara Zetaić Grđan – Esseker grupa d.o.o. 

 

Odsutni članovi: 

1. Ljiljana Vajda-Mlinaček – Belje d.d. 

2. Blaženka Petrović – Belje d.d. 

3. Melita Trošelj – Melprom d.o.o. 

4. Dino Delija –  INA d.d.   

5. Renato Martinko – Esseker grupa d.o.o. 

6. Igor Tanasić – Asio d.o.o. 

7. Krunoslav Zdravčević –Lukoil Cratia d.o.o. 

8. Ljiljana Gmajnić – Tisak d.d. 

9. Dražen Vuletić – Pekarstvo Kadulja d.o.o. 

10. Sonja Bandić – Billa d.o.o. 

 

Ostali nazočni : 

1. Marko Piljić – OPG Nada Piljić 

2. Matej Perkušić – direktor TZ Baranje 

3. Jasmina Doboš – TZ Baranje 

 

Predsjedavajući: Ivan Doboš, gradonačelnik grada Belog Manastira pozdravlja sve nazočne, 

te prebrojavanjem nazočnih članova utvrđuje da postoji kvorum (12 od 22 članova skupštine) 

i konstatira da rad Skupštine TZ Baranje može biti nastavljen. 

 

Predsjednik  TZ  Baranje Ivan Doboš predlaže sljedeći dnevni red: 
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1. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Vijeća TZ Baranje 

2. Usvajanje plana rada i financijskog plana za 2016 godinu 

3. Razno 

 

 

Budući da nitko od nazočnih Skupštinara nije imao primjedbu na predloženi Dnevni red, isti 

je jednoglasno usvojen. 

Ad 1. 

Predsjednik TZ Baranje otvorio je prvu točku Dnevnog reda Ad 1. Usvajanje zapisnika sa 23. 

sjednice Vijeća TZ Baranje. Nakon toga, prelazi se na glasanje i usvajanje prve točke 

dnevnog reda, nakon čega se donosi sljedeća 

ODLUKA 

Skupština Turističke zajednice Baranje jednoglasno usvaja prvu točku Dnevnog reda Ad 1. 

Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Vijeća TZ Baranje. 

 

Ad 2. 

Predsjednik Doboš prelazi na drugu točku Dnevnog reda Ad 2. Usvajanje plana rada i 

financijskog plana za 2016 godinu.  

Drugu točku Dnevnog reda nazočnim Skupštinarima prezentirao je direktor TZ Baranje Matej 

Perkušić. Tako se pored dosadašnjih manifestacija i aktivnosti u 2016 planira intenzivno raditi 

na novim projektima, kao što je festival Kiš Darda u Dardi, ali i u suradnji sa univerzitetom iz 

Pečuha projekt Mistična Baranja. Navedenim projektima obogatiti će se turistička ponuda 

Baranje. Direktor TZ Baranje Matej Perkušić nazočnim Skupštinarima je obrazložio Plan i 

program rada TZ Baranje za 2016 godinu, napomenuvši kako se on može još modificirati. U 

svom izlaganju direktor TZ Baranje iznio je kako nema većih odstupanja od planiranog, te da 

se ne provodi projekt ECBB, proračun bi bio znatno manji, nastavljajući kako će financiranje 

ureda TZ Baranje biti znatnije povećano i zbog povećanja financiranja od strane osnivača TZ 

Baranje. Direktor je iskoristio prigodu i čestitao predstavnicima Općine Karanac, koja je 
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izabrana za top destinaciju kontinentalnog turizma, te OPG-u Nada Piljić koji su ove godine 

dobili brojne nagrade. Na kraju svog izlaganja direktor Perkušić rekao je kako će se Baranja 

sljedeće 2016 godine predstaviti na velikom Festivalu u Vražjoj kotlini, koji se održava u 

susjednoj Mađarskoj. Festival posjeti od 100 do 150 tisuća ljudi. 

Nakon direktorovog izlaganja predsjednik Doboš je pohvalio tim TZ Baranje, na čelu sa 

novim direktrom Matejem Perkušićem. Predsjednik TZ Baranje pitao je Skupštinare da li ima 

nekih pitanja i nejasnoća. 

Budući da više nitko od Skupštinara nije imao pitanja ni primjedbi, nakon razmatranja druge 

točke dnevnog reda, prelazi se na glasanje i usvajanje druge točke Dnevnog reda, nakon čega 

se donosi sljedeća: 

ODLUKA 

kojom Skupština Turističke zajednice Baranje jednoglasno usvaja Plan rada i financijski plan  

za 2016 godinu. 

Ad 3. 

Gdin. Doboš je otvorio i posljednju točku Dnevnog reda Razno.  

Pod točkom Razno iznio je kako se u Belom Manastiru od 01. siječnja 2016 godine otvara 

Cameo taxi, sa tri vozila i sa kombijem po promotivnim cijenama. 

Gospodin Doboš iznio je kako Grad Beli Manastir, zajedno za Vukovarom, Kninom, 

Petrinjom i Benkovcem delegiran za dodjelu bespovratnih sredstava od strane EU za obnovu 

ovih stradalih gradova. Riječ je o iznosu od 25 milijuna eura, za razdoblje 2014 do 2020 

godine. Predsjednik Doboš je među mogućim budućim  projektima spomenuo obnovu bazena,  

Šećeranskog jezera, a u svibnju 2016 otvara se Etnološki centar baranjske baštine. Prema 

Doboševim riječima sve više stranih investitora zainteresirano je za ulaganje u Grad Beli 

Manastir, čime se otvaraju mogućnosti za otvaranje novih radnih mjesta.  

Pod točkom Razno, Skupštinar Vladimir Škrbo, iznio je kako bi trebalo ići na sajmove i 

predstavljati Baranju. Osim toga Vladimir Škrobo rekao je kako treba educirati sve one ljude 

koje se planiraju baviti turizmom i kojima su potrebne informacije, a sve u cilju obogaćivanja 

turističke ponude Baranje.  
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Predsjednik Doboš upitao je sve prisutne članove Skupštine da li još imaju neko pitanje ili 

komentar, pošto nije bilo više nikakvih komentara predsjednik TZ Baranje se zahvalio svima 

na sudjelovanju i zaključio Skupštinu. 

 

Skupština TZ Baranje je završena u 14,45 sati.  

 

                                                         ZAKLJUČAK 

 

Skupština je protekla prema pravilima koje propisuje HTZ i MINT. Na skupštini je usvojen 

zapisnik sa 23. sjednice Vijeća TZ Baranje, te je usvojen Plan rada i financijski plan za 2016 

godinu. 

Zaključak je kako će Grad Beli Manastir zajedno sa još četiri grada sa područja Hrvatske 

dobiti značajna sredstva i priliku za infrastrukturni razvoj, čime će postati turistički 

zanimljivija i atraktivnija destinacija, a samim tim  i cijela Baranja dobiva veći turistički 

značaj. Evidentno je kako Baranja ima veliki turistički potencijal i značaj, o čemu svjedoče 

brojne nagrade za kontinentalni turizam. Zaključeno je kako će se intenzivno raditi na novim 

projektima, manifestacijama, na osnaživanju turističkih potencijala, te na aktivnijoj promociji 

Baranje i destinacije. Zaključak je kako se ured i rad TZ Baranje financira zahvaljujući 

projektu ECBB, koji ima veliki značaj i turistički potencijal.   

 

Zapisničar       Predsjednik TZ Baranje 

Jasmina Doboš      Doboš Ivan 

---------------------------------                                                 ---------------------------------- 
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Ovjerovitelji zapisnika: 

                              1.Janoš Seleši 

------------------------------- 

                  2.   Marina Vuko-Abičić 

                                              ---------------------------------- 

 

 

 


